
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 27. november 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål P
Hvad kan ministeren oplyse om tilblivelsen af bankpakke 2, således som det
er beskrevet den 26. november 2012 i Politiken i artiklen ”Staten gik glip af
milliarder” og i DR 1 Dokumentaren ” Sikke en fest”?
Med hvilken begrundelse opgav den daværende regering at kræve en andel i
de kursgevinster, der med stor sandsynlighed måtte følge af bankpakkerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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